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دستور وزیر راه و شهرسازی به ناوگان های مسافربری برای نوروز
وزیر راه و شهرســازی از بهبود ناوگان هوایی برای جابجایی مسافران در نوروز خبر داد و گفت: 

دستور داده ایم در نوروز تمامی ناوگان ها به صورت کامل در اختیار بخش مسافری باشند.
مهرداد بذرپاش در حاشــیه هجدهمین همایش روســای پلیس راهور  فراجا با حضور جمع 
خبرنگاران اظهار کرد: دســتور داده ایم تا تمامی ناوگان ها در نوروز به صورت کامل در اختیار 

بخش مسافری باشند.
وی افزود: هواپیماهای جدیدی وارد کشور شده است که این موضوع می تواند کمک بزرگی 

در جابه جایی مسافران داشته باشد.
بذرپاش ادامه داد: البته تعدادی از هواپیماها برای تعمیر )اورهال( نیاز به یک یا دو قطعه داشتند 
که این قطعات از گمرک ترخیص شــده و این هواپیماها در حال تعمیر هستند. وزیر راه، مسکن 

و شهرسازی گفت: نوروز امسال ناوگان هوایی وضعیت بهتری برای جا به جایی مسافران دارد.
وی همچنین گفت: ۸۷۸ نقطه حادثه خیز جدید شناســایی شده است که ۴۰۰ نقطه آن رفع 

خطر شده است.

جامعه
اخبار کوتاه 

معاون مالی و اقتصاد شهرداری تهران با اشاره به افزایش ۱۳۷ 
درصدی درآمد شــهرداری گفت: در شهرســازی گشایش ایجاد 

کرده ایم.
لطــف الله فروزنده معاون مالی و اقتصاد شــهرداری تهران در 
نشســت خبری اظهارداشت: شهرداری از بودجه عمومی استفاده 
نمی کند و ۳ منبع مالی شــامل شهرســازی، مولدسازی و درآمد 
ارزش افزوده و ۸۰ درصد منابع شــهرداری باید توســط خودش 
تأمین شــود.وی افزود: ۸۰ هزار میلیارد درآمد داشته ایم که ۱۳۷ 
درصد رشــد و پایان دی بودجه مصوب شورا هم تحقق داشت. 

همچنین در حوزه شهرسازی گشایش ایجاد کرده ایم.
فروزنده گفت: ۸۰ درصد پروانه ها در بافت فرســوده صادر شد. 
در حوزه مولد سازی نیز اقدام به خام فروشی اموال شهر نکردیم 
بلکه به وســیله آن بسیاری از بدهی های شــهرداری تهران به 

بانک ها را با املاکی که در اختیار داشتیم تهاتر کردیم.
معاون مالی و اقتصاد شــهرداری تهران در مورد ورود چینی ها 
به مســکن ســازی در تهران، گفت: هرکاری در حوزه مسکن و 
اتوبــوس منابع نیاز دارد و هر کــه بخواهد منابع جذب کند باید 

مورد تشویق قرار گیرد.
فروزنده گفت: تکنولوژی صنعتی ســازی مســکن نداریم که 
توســط چینی ها این کار در کشــور انجام خواهد گرفت و پس 

از انتقال تکنولوژی، آن را تبدیل به صنعت بومی خواهیم کرد.
وی در ادامه خاطرنشــان کرد: بخش عمده ای از پیمانکارهای 
پســماند تجمیع شده اند؛ با این وجود ماهیانه ۲۵۰ میلیارد تومان 
هزینه جمع آوری پسماند می شود که مطابق لایحه بودجه، این 
رقم در سال ۱۴۰۳ بین ۲۰ تا ۲۵ درصد افزایش پیدا خواهد کرد.

معــاون مالی و اقتصاد شــهرداری تهران درباره برقی ســازی 
اتوبوس ها و تاکســی ها گفت: برقی سازی راهبرد اصلی مدیریت 
شهری تهران و در یک نگاه کلی تر دولت برای مبارزه با آلودگی 
هواســت. نزدیک به ۲.۵ میلیون یورو نیــز ظرفیت مالی برای 
واردات ۲۵۰۰ اتوبوس برقی، ۲۷ هزار و ۵۰۰ هزار تاکسی و… 
در نظر گرفته شده است که در این رابطه شاهد حمایت بی نظیر 

دولت و بانک مرکزی در تخصیص ارز بوده ایم.

فروزنده همچنین بیان داشــت: نزدیک بــه ۱۷۰ همت از بدهی 
شهرداری به بانک ها احصا شده که با تسویه آن توانستیم از بانک ها 
برای پیشــبرد پروژه های توســعه حمل ونقلی تسهیلات بگیریم. 
هم چنین در آغاز فعالیت مدیریت شهری ششم، شهرداری تهران ۵۰ 
قرارداد بلاتکلیف با سایر دستگاه ها و نهادها داشت که امروز مشکل 
۹۰ درصد این قراردادها حل شــده و مــا نیز حدود ۱۰ همت برای 

پیش برد این قراردادها منابع مالی تزریق کرده ایم.

وی در موردا لایحه اعطای مجوز جهت انجام معاملات و انعقاد 
قراردادهای خرید و پذیرش سرمایه گذاری های خارجی در حوزه 
حمل و نقل و خدمات شــهری، یادآور شد: اولویت توسعه حمل 
و نقل در برنامه چهارم توســعه شهر تهران مشخص شده است 
و ما با تولیدکنندگان داخلی قرارداد بســتیم و نتیجه رســیدیم و 
در چین نیز فرایند برقی ســازی ایجاد شده است. ما بازدیدهایی 
داشــتیم و مذاکرات مختلفی انجــام دادیم و دیدیم این موضوع 

یک ضرورت است.
معاون مالی و اقتصاد شهرداری تهران تصریح کرد: قرار بر این 
شــده که ارز لازم در این زمینه تأمین شود و گمرک و سازمان 
اســتاندارد نیز پای کار هستند تا ســریع تر این کار انجام شود، 
رئیس کل بانک مرکزی با ما تماس گرفت و تأکید کرد که برای 
برقی سازی ناوگان، ارز مورد نیاز را تأمین خواهد کرد. بانک شهر 
نیز اعلام کرد که اعتبارات لازم وجود دارد و این شرایط، فرصتی 
استثنایی برای ماست و تمام ارکان کاملًا با هم هماهنگ هستند 
و اینکه یک شــرکت چینی تمایل به یوزانس دارد، یک فرصت 
طلایی اســت. اگر می خواســتیم این خریدها را از داخل کشور 

تأمین کنیم چنین پولی وجود نداشت.
فروزنده افــزود: ۵۰ درصد اعتبارات را دولت تأمین می کند، رئیس 
جمهور دستور دادند که بلافاصله منابع از محل ماده ۱۲ تأمین شود 
و ما قراردادها را داخل منعقد می کنیم و ریال تأمین می شود و بانک 
مرکزی نیز ارز مورد نیاز را تأمین خواهد کرد و دقت داشته باشید که 
برای ما حتی یک ســاعت نیز یک ساعت است و تقاضا داریم این 
لایحه به تصویب برسد تا بتوانیم از فرصت طلایی ارز، ثبت سفارش 

و حمایت دستگاه های دولتی استفاده کنیم.

معاون خدمات شهری و محیط زیست شهرداری تهران ؛

 پایتخت در حال خانه تکانی است
معاون خدمات شــهری و محیط زیست شهرداری تهران از 
اجرای طرح اســتقبال از نوروز)طرح بهاران( خبر داد و گفت: 
اکنون با اقدامات این معاونت در تمامی مناطق ۲۲گانه؛ شهر 

تهران در حال خانه تکانی است.
حســین نظری، معاون خدمات شــهری و محیط زیســت 
شــهرداری تهران در گفت و گو با خبرنگار شهر با پرداختن 
بــه انجام اقدامات در طرح اســتقبال از نوروز)طرح بهاران(، 
گفت: تمامی اقدامات در طرح استقبال از نوروز)طرح بهاران( 
با رویکرد اجــرای برنامه ها و اقدامــات خلاقانه و ویژه در 
راستای ایجاد تحول در سطح شهر تهران پیش بینی شده و 

در حال اجرا است.
حســین نظری درباره اهــداف اجرای  طرح اســتقبال از 
نوروز)طرح بهاران( گفت: ایجاد روحیه نشــاط و شادابی در 
شهروندان با تغییر و تحول در منظر شهری، جلب مشارکت 
شــهروندان در آراستگی شــهر تهران و ارتقاء سطح کمی و 
کیفی خدمات به شــهروندان از جمله اهداف مهم این طرح 

است.
معاون خدمات شــهری و محیط زیســت شهرداری تهران 
مجموعه اقدامــات و فعالیت های ایــن معاونت را در طرح 
استقبال از نوروز)طرح بهاران( برشمرد و توضیح داد: اجرای 
المان های ترکیبی )حجم، فضای ســبز، نور(، اکران تبلیغات 
محیطی نوروز در کلیه سازه های تعیین شده، استقرار کارهای 
هنری)تخم مرغ های کار شده( در سطح شهر، اجرای طرح 
های مصوب نقاشــی دیــواری در جداره هــا، آذین بندی 
میادین، معابر و...، اجرای سفره هفت سین در میادین مهم و 
شاخص، اجرای فرش گل در میادین و معابر،اجرای عملیات 
نورپردازی، تعویض پرچم های بزرگ و پرچم های الوان در 
معابر و رمپ و لوپ ها، اجــرای تم رنگ در مناطق ۲۲گانه 
پایتخت، رنگ آمیــزی کلیه المان های شــهری در معابر، 
فضاهای عمومی و بوســتان ها، توزیع نهال به شــهروندان 
و عملیات کاشــت درخت در منازل، عملیات واکاری و احیاء 
باغچه ها و فضای سبز حاشیه معابر و میادین، تنظیف و آماده 
سازی آبنماهای شهری در میادین و بوستان ها، جمع آوری 
و حمل پسماندهای حجیم سطح شهر، نظافت و رفت و روب 
معابر و فضای ســبز حاشیه معابر شــهر، شستشوی جداول، 
گاردریل ها، نرده ها، مخازن، ایســتگاه های سرپناه اتوبوس 
و تاکســی، پاکســازی جداره های معابر از تبلیغات غیرمجاز 
و برچســب ها، حذف زوائد فیزیکــی در معابر و جداره های 
شــهری، رفع نقص برج های نوری و روشنایی سطح معابر 
شهری،اجرای عملیات ایمن سازی فضاهای عمومی شهر و 
رفع مخاطرات برابر دســتورالعمل ها، رسیدگی و رفع نقص 
کلیه ســرویس های بهداشتی در ســطح شهر، ترمیم و رفع 
نقص کلیه المان های موجود در بوســتان ها و معابر شعری 
نظیر ست های ورزشــی و ...، پیگیری به منظور رفع نقص 
موجود در کفپوش معابر شهر) پیاده و سواره رو( و... از جمله 
اقداماتی است که در طرح استقبال از نوروز)طرح بهاران( در 
حال اجرا است. به گفته حسین نظری، معاون خدمات شهری 
و محیط زیست شهرداری تهران با توجه به حضور شهروندان 
در مراســم و مناسبت ها و ایام پایانی سال اقدامات ویژه ای 
نیــز در ورودی ها، بزرگراه هــای منتخب، محورهای اصلی 
شــهر با محوریت مناطق ۲۲گانــه و در میادین و پلازاهای 

منتخب پیش بینی شده است.

رئیس شورای شهر تهران:

 تزریق ۴۰۰ اتوبوس به ناوگان 
حمل و نقل دردی از تهران دوا نمی کند

رئیس شــورای شــهر تهران گفت: همه اتوبوس هایی که از 
ابتدای سال به ناوگان تزریق شده و احتمالا تا پایان سال تزریق 
خواهد شد حدود ۴۰۰ دستگاه است و این تعداد دردی از تهران 
دوا نمی کند؛ لذا باید در حرکتی سریع ۲۰۰۰ دستگاه وارد ناوگان 

اتوبوسرانی تهران شود.
مهدی چمران در پایان جلسه علنی امروز شورای اسلامی شهر 
تهران در جمع خبرنگاران و در تشــریح مصوبات شورای شهر 
تهران گفت: در جلســه امروز در نخستین دستور در خصوص 
موضوع ترمینال جدید شــرق گفت وگو و تصویب شد که آنچه 
شهرداری تهران نیاز دارد مهیا شود تا در پایان فصل بهار آینده 

قسمت اصلی و اولیه این ترمینال شروع به کار کند.
وی افزود: دســتور دوم جلسه امروز شورای شهر مربوط به 
خریدهای اتوبوس، تاکســی، ون و موتورســیکلت و دوربین 
های شــهری بود که قراردادهایی در این زمینه در دو ســفر 
شهردار تهران به چین منعقد شده که باید این قراردادها برای 
تصویب به صحن شورا بیاید، البته اعضا پیش تر در گزارش 
هــای مختلفی در جریان این قراردادها قرار گرفته بودند؛ اما 
براســاس قانون با توجه به اینکه تا پایان سال فرصت بهره 
مندی از تســهیلاتی است که از سوی وزارت صمت و سایر 
دستگاه ها برای این خریدها در نظر گرفته می شود تلاش شد 

که زودتر این موضوع به تصویب برسد.
وی ادامه داد: بر همین اســاس در کمیسیون های تخصصی 
جلسات مختلفی با شهرداری تهران برگزار شد؛ اما نقاط ابهامی 
در این راستا وجود داشت، به شکلی که چند نفر از اعضای شورا 
تعدادی از ابهاماتشان رفع شــد و ابهام تعدادی نیز در ارتباط با 

قراردادها باقی مانده بود.
رئیس شــورای شهر تهران تأکید کرد: همه اتوبوس هایی که 
از ابتدای ســال به ناوگان تزریق شــده و احتمالا تا پایان سال 
تزریق خواهد شد حدود ۴۰۰ دستگاه است و این تعداد دردی از 
تهران دوا نمی کند؛ لذا باید در حرکتی سریع ۲۰۰۰ دستگاه وارد 
ناوگان اتوبوســرانی تهران شود. البته ۲۰۰۰ دستگاه داخلی نیز 
قرارداد بسته شده که به این ترتیب می تواند حمل و نقل عمومی 
تهران شکل بگیرد تا از صف های اتوبوس خجالت نکشیم. لذا 
این موضوعات مورد بحث و بررســی قرار گرفت و در نهایت با 
اکثریت آرا در مورد اتوبوس و تاکسی موضوع به تصویب رسید.

چمران ادامه داد: قطعا در مورد اتوبوس ها بهره برداری توســط 
شــرکت واحد و در مورد تاکسی ها نیز خودروها به کسانی که 
متقاضی هستند واگذار خواهد شد. در مورد ون ها نیز شهرداری 
به صورت مســتقیم بهره برداری نمی کنــد و به جز آن ها که 
در اختیار شرکت واحد قرار می گیرد مابقی به متقاضیان واگذار 

خواهد شد.

معاون مالی و اقتصاد شهرداری تهران :

ورود چینی ها برای صنعتی کردن مسکن در پایتخت

اسکندر مؤمنی با بیان اینکه شاهد افزایش تولید و ورود مواد مخدر صنعتی از سوی افغانستان 
هستیم، گفت: این افزایش و کاهش را به صورت نوسان طی سال ها داشته ایم؛ سال ۲۰۲۳ 
حدود ۱۷ درصد شاهد کاهش تولید مواد مخدر سنتی بودیم اما از سوی دیگر شاهد افزایش 

تولید مواد مخدر صنعتی به ویژه متامفتامین و شیشه هستیم.
سردار اسکندر مومنی، درخصوص ادعای کاهش بیش از ۹۰ درصدی تولید مواد مخدر در 
افغانســتان،  اظهار کرد: مقامات طالبان که به ایران آمده بودند در مذاکره اظهار کردند تولید 
و کشت کاهش پیدا کرده و موادمخدر در انبارهاست و با به اتمام رسیدن انبارها، شاید ورود 
مواد مخدر به میزان ۹۰ درصد کاهش یابد. وی ادامه داد: ما اعلام کردیم بدون تردید، ایران 
از هر اقدامی که به کاهش کشت و تولید مواد مخدر در افغانستان بیانجامد، استقبال می کند 
و هر کمکی هم در این زمینه انجام می دهد، اما هنوز ما نشــانه های این کاهش را در ایران 
مشاهده نکرده ایم، به گونه ای که نه ورود و نه کشفیات مواد مخدر موید این موضوع نیست. 
دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر با بیان اینکه شاهد افزایش تولید و ورود مواد مخدر صنعتی از 
سوی افغانستان هستیم، گفت: در سال جاری نیز براساس آمار ۱۰ ماهه، شاهد افزایش کشف 
حدود ۲۰ درصدی مواد مخدر صنعتی به ویژه متامفتامین و شیشه هستیم. مومنی افزود: نباید 
اینگونه باشد که مواد مخدر سنتی کاهش یابد و از سوی دیگر موادصنعتی افزایش پیدا کند؛ 
مبارزه با مواد مخدر در داخل افغانستان باید درخصوص همه انواع مواد مخدر باشد. از همین 

رو تمرکز ما باید در حوزه پیشگیری باشد.

وزیر بهداشــت، اجرای برنامه ســلامت خانواده را نیازمند ۱۸.۵ 
همت بودجه دانست. بهرام عین اللهی، در مراسم افتتاحیه نخستین 
همایش بین المللی پوشش همگانی سلامت خانواده و نظام ارجاع 
در ســالن اجلاس سران، گفت: دستاوردهای نظام سلامت کشور، 
حاصل شــبکه نظام سلامت و ادغام آموزش و پژوهش است. وی 
افــزود: ۸۵۰ مرکز تحقیقاتی در کشــور فعالیت می کنند و ۱۰۰۰ 
بیمارســتان نیز به مردم خدمات درمانی ارائه می دهند. عین اللهی 
ادامه داد: برنامه ســلامت خانواده با ۵۷ شهرستان کلید خورد و در 
ادامه به ۹۷ شهرســتان رســید و در حال حاضر ۱۹۵ شهر تحت 
پوشــش این برنامه قرار دارند و امیدواریم تا پایان دولت سیزدهم 
بتوانیم تمامی شهرستان های کشور را تحت پوشش برنامه سلامت 
خانواده ببریم. وزیر بهداشــت با بیان اینکه برای برنامه ســلامت 
خانــواده ۱۸.۵ همت بودجه نیاز داریــم، افزود: اگر تخصیص این 
بودجه انجام شود، وزارت بهداشت می تواند از خانواده ها برای بهبود 
سلامت جامعه استفاده کند. عین اللهی، در حاشیه این همایش به 
حضور مهمانان خارجی اشاره کرد و گفت: برخی از وزرای بهداشت 
و تعدادی از معاونان وزرای بهداشــت ۱۲ کشــور دنیا در همایش 
بین المللی پوشش همگانی ســلامت با برنامه سلامت خانواده و 
نظام ارجاع الکترونیک حضور دارند. وی افزود: موضوع پیشگیری 
از بیماری ها باید در کانون توجه قرار گیرد؛ بی تحرکی، مهم ترین 
عامل ابتلاء به بیماری ها است. همچنین عادات بد غذایی و سبک 

زندگی در ابتلاء به بیماری ها اســت. وزیر بهداشــت به برگزاری 
نمایشگاه همزمان با برگزاری همایش بین المللی سلامت خانواده 
در سالن اجلاس سران اشاره کرد و گفت: وزارت بهداشت در این 
نمایشگاه در نظر دارد دستاوردهای خود در حوزه سلامت را به سایر 
کشورهای دنیا معرفی کند. وی افزود: سازمان بهداشت جهانی از 
برگزاری همایش ســلامت خانواده حمایت کرده است و برگزاری 
ایــن همایش در کانون توجه این ســازمان بین المللی قرار گرفته 
است. برنامه سلامت خانواده که جزو ابتکارات جمهوری اسلامی 
ایران به حســاب می آید یک تجربه موفق است و ما در نظر داریم 

تجربه موفق خود را در اختیار سایر کشورهای جهان قرار دهیم.

جانشین فرمانده انتظامی کشــور گفت: پلیس محور آرامش و 
امنیت اســت و خط قرمز پلیس راهور، برخورد با حادثه ســازان 
متخلف است.سردار سرتیپ پاسدار قاســم رضایی، در اختتامیه 
هجدهمین همایش سراســری مدیران و رؤســای پلیس راهور 
فراجا، اظهار داشــت: این سازمان تکیه گاه امداد خواهان از تمام 
ارگان های دولتی و مردمی اســت، پلیس محور آرامش و امنیت 
ملت است، در انتخابات مشاهده کردید که چگونه توانستیم این 
مراسم را در امنیت و آرامش کامل سپری کنیم و بر همین اساس 

به خود می بالیم.
وی افزود: پلیس راه و راهور ضروری ترین عنصر زیستی کشور 
است، یکی از مســائل مهمی که باید به آن توجه داشت خراب 
کردن وجهه انتظامی ماست تا در کنار ما تخلفی صورت بگیرد و 
ما به آن بی تفاوت باشیم، نباید اجازه دهیم متخلفی ارتکاب جرم 

کند و ما به آن بی تفاوت باشیم.
جانشــین فرمانده انتظامی فراجا بیان کرد: خط قرمز پلیس باید 
مقابله با متخلفین باشــد، تخلفاتی مانند مخدوش کردن پلاک، 
عبور از خطوط ویژه، خودروهای قاچاق بر، تغییر وضعیت موتوری 
خودرو همگی از جمله این تخلفاتی اســت که باید سریعاً اعمال 
قانون شــوند. در خصوص خودروهای شــوتی دستورالعمل های 
لازم صادر شــده تا همه مأموران پلیس به نوبه خود با آن ها به 
صورت جدی برخورد کنند، امــا پلیس راهور یکی از ارگان های 

اساسی راه و راهور در این مورد است.
سردار رضایی در خصوص تخلفات امنیت اخلاقی گفت: امر به 
معروف و نهی از منکر باید در تمام ســطوح اجرا شود و نباید به 

این مورد بی تفاوت بود.
وی بیان کرد: در خصوص نظارت بر عملکرد آموزشــگاه های 
رانندگی باید توجه بیشتری شده تا آنها موظف به آموزش صحیح 
به متقاضیان شــده و از این طریــق آمار تصادفات را نیز کاهش 
دهیم، موضوع قابل اهمیت دیگر این اســت که نباید برای هیچ 
مســئولی راه و خیابانی بسته شــود و نظارت بر این مهم نیز بر 

عهده پلیس راه و راهور است.

مدیر عامل صندوق بیمه کشــاورزان، روستاییان و عشایر از جذب ۸۰۰ هزار بیمه شده 
جدیــد در این صنــدوق خبر داد و گفت: با اجرای طرح جوانــی جمعیت ۵۰۰ هزار زن 

روستایی به بیمه شدگان ما اضافه خواهد شد.
بیت الله برقراری مدیر عامل صندوق بیمه کشــاورزان، روستاییان و عشایر در همایش 
شــرکت های برتر و بهره ور زیرمجموعه صندوق های بازنشستگی تابعه وزارت تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی اظهار کرد: بهره وری حلقه گمشــده اقتصاد است. هرجا بهره وری 
باشــد حتماً کارآمدی نیز وجود خواهد داشت. سطوح مختلف بهره وری در همه حوزه ها 
وجود دارد و مهم ترین آن بهره وری ســازمانی است. آن چیزی که بهره وری را محقق 

می کند برنامه راهبردی است.
وی با اشاره به اینکه روســتاییان، کشاورزان و عشایر در کشور مولد هستند ادامه داد: 
برای برون رفت از مشکلات باید برنامه راهبردی مبتنی بر علم داشت. یکی از مشکلات 

و چالش های موجود در کشور مشکلات صندوق های بازنشستگی است.
برقــراری ادامه داد: عدم تعادل منابع و مصارف از بزرگ ترین چالش های صندوق های 
بازنشســتگی است. اگر محاسبات بیمه ای نباشــد هر حرکتی با شکست موجه می شود. 

صندوق بیمه روستاییان، عشایر و کشاورزان وارد بنگاه داری نشده است.
وی گفت: بررســی نقدینگی صندوق، خرید و فروش به موقع و اقدام به موقع موجب 
رشــد دارایی های صندوق شد است. در دولت سیزدهم حدود ۷۸ درصد سرمایه گذاری 

را در صندوق افزایش داده ایم.
وی با اشاره به اقدامات انجام شده در این صندوق، بیان کرد: چهل و پنج اقدام در این 
صندوق انجام شده اســت؛ که مهم ترین آن جذب ۸۰۰ هزار بیمه شده جدید است که 
موجب جلوگیری از تورم می شــود. با اصلاحات انجام شــده، اراده و افزایش بهره وری 

توانستیم در چند ماهه اول سودهای خوبی را کسب کنیم.
مدیرعامل بیمه کشــاورزان، روســتاییان و عشــایر تصریح کرد: مردم سپاری یکی از 
اولویت های مهم صندوق اســت. حدود ۶ هزار نفر در سراســر کشور برای صندوق کار 
می کنند. در حوزه ســرمایه گذاری معتقدیم که باید مبتنی بر سیاست های دولت حرکت 

کرد.
برقــراری گفت: بعد از تأمین اجتماعی بزرگ ترین بیمه در کشــور هســتیم. با اجرای 
طرح جوانی جمعیت ۵۰۰ هزار زن به بیمه شــدگان ما اضافه خواهد شــد و تعداد کلی 

بیمه شدگان صندوق از ۳ میلیون نفر عبور خواهد کرد.

 مدیرعامل سازمان انتقال خون ایران، برنامه ریزی دقیق برای تشویق مردم به اهدای 
خون، مدیریت ذخایر و استفاده مناسب از شبکه ملی خونرسانی را خواستار شد.

مصطفی جمالی، در وبینار کشــوری مدیریت ذخایر خون در آستانه ماه مبارک رمضان 
و تعطیلات نوروزی، گفت: همه ســاله روزهای سرد زمستان با کاهش مراجعات مردمی 
همراه است و هر چه به نوروز نزدیک می شویم به خاطر مشغله زیاد مردم و بار سنگین 
ترافیکی، مراجعات نیز کاهش می یابد و پس از آن نیز ســفرهای نوروز و تعطیلات آغاز 
می شود که شــرایط را دشوارتر می کند. مدیرعامل ســازمان انتقال خون افزود: امسال 
همزمانــی روزهای پایانی ســال با ماه مبارک رمضان ایجاب می کنــد تا برنامه ریزی 
دقیق تری برای تشــویق مردم به اهدای خون، مدیریت ذخایر و اســتفاده مناســب از 
شــبکه ملی خونرســانی صورت گیرد تا در روزهای پیش رو مردم نگرانی برای تأمین 
خون مورد نیاز بیماران نداشــته باشــند و ذخایر در شرایط مطلوب حفظ شود. در وبینار 
کشوری مدیریت ذخایر خون، مدیران انتقال خون هر یک از استان ها با توجه به شرایط 
بومی و جغرافیایی اســتان خود وضعیت فعلی ذخایر را تشــریح و راهکارهای حفظ آن 
را بررســی کردند و برآوردی از نیاز استان تا پایان سال ارائه دادند.در این وبینار دستور 
العمل های لازم برای حفظ ذخایر در شــرایط پیش رو و شبکه ملی خونرسانی و دفاتر 
جذب و نگهداری اهدا کنندگان صادر شد تا طی این مدت سازمان انتقال خون و مراکز 
استان ها با بهترین مدیریت ذخایر خون، به بیماران نیازمند به خون خدمت رسانی کنند.

احتمال کاهش 
ورود مخدرهای سنتی به ایران 

برنامه سلامت خانواده 18/5 همت 
بودجه می خواهد

 خط قرمز پلیس راهور برخورد با 
متخلفین حادثه ساز است

۵۰۰ هزار زن 
روستایی بیمه می شوند

علت کاهش اهدای خون در 
روزهای پایانی سال

دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر اعلام کرد

جانشین فرمانده انتظامی کشور :وزیر بهداشت ، درمان و آموزش پزشکی؛
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